

(sambungan daripada muka 15)

bersungguh-sungguh.

Sekianlah kutipan daripada ucapan Tuan Muhammad Natsir ketua umum Masyumi setelah menerangkan perkaitan panca sila yang telah hebat di Indonesia terutamanya daripada kaum kebangsaan, demikian juga ucapan Presiden Sukarno dalam lawatannya ke Ambun baharu-baharu ini yang telah menyeru umat supaya jangan ada orang-orang yang cuba meruntuhkan Pancasila. Natsir menerangkan di dalam perkara ini bahawa Pancasila itu akan subur hidupnya di dalam pengakuan al-Quran sekiranya tafsir Pancasila itu tidak dipesongkan orang kepada lain daripada hakikatnya yang sebenar.



Dewan Orang Ramai di Kampung Baharu Ampang Selangor yang telah diusahakan dengan kerjasama orang ramai dan kerajaan.

Penggal 1 dan 2 sudah siap- sepenggal \$1.20

*'Umar bin al-Khaṭṭāb
'Abdullāh Basmeh*

Silalah pesan kepada:

Qalam Press Ltd.,

P.O. Box 3031, Singapore.

KEBENARAN

Jika kita membuka lembaran sejarah Islam, akan jelaslah terserlah bahawa junjungan kita (SAW) “kebenaran”, itulah menjadi peribadinya, dan kebenaran itulah akhlaknya yang terpuji.

Dengan kerana tertanamnya kebenaran di dalam peribadi dan jiwanya maka baginda, tidak menaruh takut dan gentar dalam mempertahankan kebenaran walaupun baginda kerana itu telah menerima pukulan yang dahsyat dari kaumnya.

Perdirian junjungan kita membela kebenaran sayogia menjadi tauladan kepada kita. Kita umat Melayu yang beragama Islam sepatutnya kita pada hari ini berpegang teguh kepada kebenaran dan tampil ke hadapan membela kebenaran daripada sebarang kecerobohan yang menodainya.

“Wahai sekalian orang yang beriman, bertakwalah kamu kepada Allah Ta‘ālā, katakan olehmu akan kata-kata yang lurus betul, nescaya diperbaiki Allah akan amal-amal kamu dan diampunkannya dosa-dosa kamu. Barang siapa taat akan Allah dan Rasul-Nya maka sesungguhnya beroleh kemenanganlah ia dengan kemenangan yang besar.”

Demikian maksud firman Allah Ta‘ālā di dalam al-Quran al-‘Azim.

Apakala kita menungkan panduan Tuhan ini, nyatalah dengan sejelas-jelasnya, bahawa orang yang dikatakan beriman itu ialah orang benar pada segala-galanya. Orang yang benar itu ialah orang yang lurus betul, orang itulah yang dijanjikan oleh Tuhan, akan diterima amalnya yang baik dan diampunkan dosanya serta akan beroleh kemenangan di sisi Tuhan dengan kemenangan yang sebesar-besarnya.

-Haji Muḥammad ‘Ārif al-Natlī.